
De raad

Amendement

2024_AM_00004 Aanpassing budget subsidie

Beslissing: Afgekeurd  in openbare vergadering van 27 mei 2024

Zijn aanwezig bij de beslissing van dit punt:
 Christophe Peeters, voorzitter
Mathias De Clercq, burgemeester; Filip Watteeuw, schepen; Tine Heyse, schepen; Astrid 
De Bruycker, schepen; Sami Souguir, schepen; Bram Van Braeckevelt, schepen; Isabelle 
Heyndrickx, schepen; Hafsa El-Bazioui, schepen; Evita Willaert, schepen; Rudy Coddens, 
schepen; Karin Temmerman; Gabi De Boever; Zeneb Bensafia, ondervoorzitter; Anne 
Schiettekatte; Sven Taeldeman; Jef Van Pee; Gert Robert; Carl De Decker; Karlijn Deene; 
Mieke Bouve; Cengiz Cetinkaya; Anneleen Van Bossuyt; Tom De Meester; Bert Misplon; 
Fourat Ben Chikha; Anita De Winter; Joris Vandenbroucke; Manuel Mugica Gonzalez; 
Patricia De Beule; Yüksel Kalaz; Stijn De Roo; Sonja Welvaert; Christiaan Van Bignoot; 
Caroline Persyn; Ronny Rysermans; Nicolas Vanden Eynden; Alana Herman; Els Roegiers; 
Emilie Peeters; Helga Stevens; Jeroen Van Lysebettens; Martine Verhoeve; Anton 
Vandaele; Nikolaas Schuiten
Mieke Hullebroeck, algemeen directeur; Liesbet Vertriest, waarnemend adjunct-
algemeendirecteur

Bevoegd: Filip Watteeuw

Motivering
Ik wil graag verwijzen naar het ingediende voorstel van raadsbesluit om de premie voor 
gezinnen met kinderen met een beperking van 100 euro terug in te voeren. Het Vlaams Belang 
vindt het zeer opmerkelijk dat ons stadsbestuur in een grote besparingsronde deze premie 
afschaft, omdat er geen geld meer voor is, maar nu wel een premie invoert om fietsen aan te 
kopen of te herstellen. Begrijp mij niet verkeerd, we zijn geen tegenstander van deze premie, 
maar we vinden wel dat we dit budget efficiënter kunnen inzetten. Door een kleine wijziging in 
het budget, kan je zowel de gezinnen steunen voor de aankoop/herstelling van een fiets en de 
gezinnen met kinderen met een beperking.
Het standpunt van onze partij hierin is zeer duidelijk. Als de stad geld genoeg heeft voor fietsen, 
waarom dan niet voor kinderen met een beperking? 
In dit opzicht hoop ik dat dit amendement breed gedragen is en dat we dit kunnen realiseren, 
zodat alle betrokkenen zich begrepen en gehoord voelen. 

Beslissing
Beslist het volgende:

- 9 stem(men) voor: Gabi De Boever; Karlijn Deene; Caroline Persyn; Gert Robert; Els 
Roegiers; Ronny Rysermans; Nikolaas Schuiten; Helga Stevens; Anneleen Van Bossuyt

- 36 stem(men) tegen: Fourat Ben Chikha; Zeneb Bensafia; Mieke Bouve; Cengiz 
Cetinkaya; Rudy Coddens; Patricia De Beule; Astrid De Bruycker; Mathias De Clercq; Carl 



De Decker; Tom De Meester; Stijn De Roo; Anita De Winter; Hafsa El-Bazioui; Alana 
Herman; Isabelle Heyndrickx; Tine Heyse; Yüksel Kalaz; Bert Misplon; Manuel Mugica 
Gonzalez; Emilie Peeters; Christophe Peeters; Anne Schiettekatte; Sami Souguir; Sven 
Taeldeman; Karin Temmerman; Christiaan Van Bignoot; Bram Van Braeckevelt; Jeroen 
Van Lysebettens; Jef Van Pee; Anton Vandaele; Nicolas Vanden Eynden; Joris 
Vandenbroucke; Martine Verhoeve; Filip Watteeuw; Sonja Welvaert; Evita Willaert

- 0 onthoudingen(en): 

Artikel 1:
De stad vermindert de voorziene subsidie van 90.180 euro naar 60.180 euro. De vrijgekomen 
30.000 euro wordt gebruikt voor de premie voor gezinnen met kinderen met een beperking. 


